

Welcome Back – School Year 2025–2026 الترحيب - بالعام الدراسي 2025–2026

Dear Parents/Guardians,

أولياء الأمور الأعزاء،

We are delighted to welcome you and your children to the new academic year 2025—2026, which begins tomorrow morning. At Saud International Schools, we strive to create a smooth, safe, and well-organized start to the school year. To achieve this, we have prepared clear procedures and guidelines that ensure the best experience for our students while protecting valuable instructional time.

يسعدنا أن نرحب بكم و بأبنائكم مع أنطلاقه العام الدراسي الجديد 2025-2026 صباح الغد,نحن في مدارس سعود العالمية نحرص أن تكون بداية العام الدراسي سلسة وأمنه ومنظمة, لذلك وضعنا أجراءات واضحة وتوجيهات دقيقة تضمن أفضل تجربة لطلابنا وتحافظ على وقتهم التعليمي الثمين.

نظام الترميز بالألوان | Color-Coded Identification

To simplify organization and recognition, each grade level and section is identified with a specific color:

تم تخصيص لون محدد لكل مرحلة دراسية لتسهيل التنظيم وسرعة التعرف لكل قسم كما يلي:

وردي –رياض الأطفال | Preschool – Pink

أحمر –الصف الأول | Grade 1 – Red

أصفر –الصف الثاني | Grade 2 – Yellow

برتقالي –الصف الثالث | Grade 3 – Orange

أخضر –الصف الرابع | Grade 4 – Green

أزرق –الصف الخامس | Grade 5 – Blue

بنفسجى – بنات -المتوسطة والثانوية | Middle/High School Girls – Purple

أخضر\أزرق – بنبن -المتوسطة والثانوية | Middle/High School Boys – Green\Blue

فضى –الإدارة | Administration – Silver

مواعيد الحصص (لأول أسبوع فقط) | (School Timings (1st Week Only

ص 8:00 AM – 11:30 AM | رياض الأطفال: 8:00 - 8:00 AM – 11:30 AM

م 12:00 -ص 7:30 Hementary: 7:30 AM - 12:00 PM | المرحلة الابتدائية

م 2:30 –ص 7:00: المتوسطة والثانوية | Middle & High School: 7:00 AM – 12:30 PM

Important Notice: Traffic congestion is common during the first weeks of school. We strongly recommend leaving early to ensure students arrive on time.

تنويه هام: الازدحام المروري أمر متوقع في الأسابيع الأولى من الدراسة، لذا نوصي بالخروج مبكرًا لضمان وصول الطلاب في الوقت المحدد.

School doors will open at 6:45 AM, with staff members on duty in the common areas to welcome students.

ستفتح أبواب المدرسه في تمام 6:45 صباحا، وسيكون المعلمون في الساحات لاستقبال الطلاب والإشراف عليهم.

البوابات | Gates

Day 1 only: The side gate between the two buildings will be open for all students.

From Day 2 onwards: Students must use their designated gates.

اليوم الأول فقط: ستكون البوابة الجانبية بين المبنيين مفتوحة لجميع الطلاب.

ابتداءً من اليوم الثاني: يجب على طلاب الدخول عبر بواباتهم المخصصة.

الزي في الأسبوع الأول | (Dress Code (First Week

The first week will be considered an open dress week. Students may wear modest and appropriate clothing that is neat, free from any printed phrases or images, with a requirement to wear long trousers.

Note: the school uniform is available at the uniform store at the admin building.

يُعتبر الأسبوع الأول أسبوعًا مفتوحًا للزي، ويُسمح للطلاب والطالبات بارتداء ملابس محتشمة وخاليه من العبارات والصور، مع الالتزام بارتداء بنطال طويل للجميع ومناسب.

ملاحظه: الزي المدرسي الرسمي متوفر في متجر الملابس بمبنى الإدارة.

الكتب واللوازم وحقيبة الفنون | Books, Supplies & ART Bag

Please visit our school website and review the Guideline available here for full details.

Preschool & Elementary: Books and supplies must be handed to the homeroom teacher, clearly labeled with the student's name.

يُرجى زيارة الموقع الإلكتروني للمدرسة والاطلاع على الدليل الإرشادي من هناك للحصول على التفاصيل الكاملة.

رياض الأطفال والمرحلة الابتدائية: يجب تسليم الكتب واللوازم لمعلمة الصف,مع كتابة أسم الطالب\الطالبة بشكل واضح.

نظام إدارة التعلم | Learning Management System (LMS)

All students will receive access details for the LMS inside their school diary.

سيُزوّد جميع الطلاب ببيانات الدخول إلى نظام إدارة التعلم ضمن سجلاتهم اليومية.

الكلمة الختامية | Final Message

We warmly welcome you once again to the 2025–2026 school year. It is both an honor and a responsibility for our faculty and staff to be part of your child's educational journey. We look forward to working together to ensure a successful, inspiring, and productive year for every student.

نرحب بكم مجددًا في العام الدراسي 2026-2025 ونؤكد أن مشاركتنا في مسيرة أبنائكم التعليمية هي مسؤولية عظيمة وشرف كبير، ونتطلع إلى العمل معكم لتحقيق عام دراسي ناجح ومثمر وملهم لجميع طلابنا.

Best regards,

SIS Administration

مع خالص التحية,

إدارة مدارس سعود العالمية